
 

 
Skolen på Islands Brygge 

 

  Artillerivej 57 og 130 

  2300 København S 

 

  Telefon 

  33 66 42 00 

 

  E-mail: 

skolenpaaislandsbrygge@buf.kk.dk 

   

https://sib.aula.dk/ 

www.kk.dk 

 

28. oktober 2024 

 

28. oktober 2024 

 

 

 

Til skolebestyrelsen: 

 

 

Sofie Lunøe 

Signe Enemark 

Peter Sloth Madsen - afbud 

Jack Austern - afbud  

Natalie Weischer Godske  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Anne Stubsgaard   

Anna Kvist Knorborg - afbud 

Anja Muhlig 

Maria Lykke Andersen - afbud 

Carolina Majlis Fink - afbud 

 

Albert Møller Andersen Ahlbom, elevrepræsentant  

, elevrepræsentant (afventer valg) 

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Nicholas Josip Mutak Frost-Lindsteen 

Mikael Guldbæk Hermansen 

Pernille Østergaard 
 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Hermed indkaldes til skolebestyrelsesmøde i mødelokale 1.19 i udskolingen 

 

onsdag den 23. oktober 2024 kl. 16:30 – 19:30 

 

Skriv til kontoret, hvis der ønskes print af materialet. 

 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål Bilag Hvem 

præsent

erer 

Tovhol

der 

16.30 1 Godkendelse af dagsorden 
Kort præsentation af nye ansigter 

iblandt os 

Valg af 

mødeleder og 

ordstyrer 

 Sofie  

16.35 2 Nyt fra elevrådet Orientering    

16.45 3 

 

Opsamling på 

kontaktforældre- mødet 

sidst.  
Skal der sendes noget ud på skrift til 

kontaktforældrene på Aula?  
 

Der var fint fremmøde og der var 

gode debatter og aktiv deltagelse. 

Kontaktforældrene blev opfordret til 

at tage dilemmaerne med tilbage til 

forældremøder i klasserne. Materialet 

fra mødet sendes ud til 

kontaktforældrene.  

Forældrene på mødet gav udtryk for 

et ønske om at skolen forholder sig til 

anvendelse af digitale redskaber.  

Orientering  Signe 

Maria 

 

16.55 4 Kontaktforældremødet til 

februar 2025:  
Emne: Læringsmiljø & Skolekultur 

som emne. Udvalg nedsættes 

 

Tidsrammen er som den plejer - To 

timers bestyrelsesmøde, spisepause 

og en times møde med 

kontaktforældrene. 

Forslag om at der også inviteres 

elever med til mødet - fx elevrådet. 

Eleverne skal forberedes inden.  

Et udvalg blev nedsat: Sofie, Signe, 

Karen og Nicholas. 

Drøftelse og 

beslutning 

 Sofie  

17.10 5 Ferieplan 2025/26 

Skoleleder kigger nærmere på 

ferieplanen, som sendes til 

godkendelse på næste møde. 

Godkendelse x Nicholas  
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17.20 6 Årsmøde til april:  
Idéer? Udvalg nedsættes 
 

Forslag om at prioritere en 

foredragsholder, som kan trække 

forældrene til.  

Kommentar: Det er mange penge at 

bruge i forhold til fremmødet. 

 

Forslag om fokus og kobling mellem 

projektorienteret læring og 

folkeskoleloven. 

 

Forslag om at afholde et årsmøde, 

hvor skolens medarbejdere også 

deltager – fra næste skoleår. 

 

Forslag til temaer:  

- Kobling mellem 

projektorienteret læring 

folkeskolenloven 

- Det moderne børnesyn 

- Den analoge skole 

- Elevdemokrati 

 

Forslag om elevdeltagelse, måske 

med fremvisning af elevprodukter, 

skolens kor, madskolen mm.  

 

Kontaktforældrene kan eventuelt 

involveres. 

 

Alle er enige om, at årsmødet flyttes 

til fx skolens feature-uge. Der 

arbejdes videre med ideen. 

 

Udvalg: Sofie, Pernille 

 

 

Drøftelse og 

beslutning 

 Sofie  

17.45 6 Spisepause     
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18.15 7 Konvertering af UUV til to-

voksentid / skoledagens 

længde 

 

Næsten alt UUV er 

konverteret til tovoksentid i 

udskolingen. 4.-6. klasse har 

konverteret til tovoksentid så 

det passer med Klubbens 

åbningstid. 0.-3. klasse 

konverterer ikke UUV til 

tovoksentid, da KKFO’en så vil 

skulle åbne tidligere, og i så 

fald, skal der kigges på 

økonomien, da KKFO’en får 

budget til en vis åbningstid. 

 

Punktet/drøftelsen tages op 

igen på næste møde, hvor der 

også kan ses ind i økonomien i 

forhold til kortere skoledage 

hos de mindste elever og 

hentes erfaringer fra andre 

skoler. 

 

I den videre drøftelse skal 

forældrerådet i KKFO også 

involveres.   

 

Link til bekymrende fravær 

(kommunens)? 

 

De sidste detaljer undersøges 

i forhold til gennemgang af 

fravær med forældrene. 

 

 

 

 

 

Orientering om 

status. Drøftelse 

af muligheder 

for kommende 

skoleår. 

 Nicholas  

Pernille 
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18.35  Forslag til retningslinjer for 

fritagelse for undervisning 

 

I forhold til fravær, så er der 

tale om, at alle forældre 

orienteres om barnets fravær.  

Drøftelse af fravær 

 

Link til bekymrende fravær 

(kommunens)? 

 

De sidste detaljer undersøges 

i forhold til gennemgang af 

fravær med forældrene. 

 

Tages op igen på januar-

mødet. 

 

Drøftelse og 

beslutning 

x Nicholas  

 

 

18.50 8 Skolens strategiske program 

 

Kort orientering om indholdet 

i det strategiske program og i 

to forandringsmodeller for 

dette skoleårs arbejde.  

 

Strategisk program og 

forandringsmodellerne 

sendes til skolebestyrelsen. 

 

Alle vejlederne arbejder med 

det strategiske program på et 

vejlederniveau. 

 

Spørgsmål: Kommer det 

strategiske program ud til alle 

forældre. 

Svar: Det gør det ikke. 

 

Forslag: At dykke mere ned i 

forandringsmodellerne på 

januarmødet. 

 

Orientering  Nicholas 

Mikael 

Pernille 
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19.05 9 Nyt fra personalet 

Skoleleder og TR har været til 

møde i forhold til evaluering 

af lærernes arbejdstid - A20 

Der arbejdes med elementer 

fra det strategiske program.  

Skole-hjemsamtaler og 

meddelsesbog fylder hos 

lærerne lige nu. 

Der arbejdes videre med 

kulturen - især i udskolingen, 

og der er positiv effekt. 

Arbejdet med det strategiske 

program bringer teamene 

tættere sammen.  

 

Nyt fra ledelsen 

Herunder en ny dato for 

januar mødet. Mødet ændres 

til d. 9. januar kl. 16.00-18.30 

 

Ledelsen er nu fuldtallig, 

hvilket er en meget skøn ting.   

Arbejdet med kulturen i 

udskolingen. går godt, og der 

opleves en god stemning. 

Der arbejdes med det 

strategiske program, og der er 

en god stemning omkring det. 

KKFO er også en del af det 

strategiske program.  
 

    

19.25 10 Eventuelt: 

Skofri skole – Skolen er en 

arbejdsplads for personalet, 

så andre regler gælder. Der 

sendes et svar. 

 

Underskrift af referat 

 

    

 

 

       OBS: Ny dato for næste møde! 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes onsdag den 20. november kl. 17:00 – 20:00 i hallen på Udskolingen nr. 130. Det er et 
fælles møde for Område Amager, arrangeret af forvaltningen. 

 


